
 
 
Vught, 27 september 2020 
 
Aan het college van Burgemeester en Wethouders van de gemeente Vught 
 
 
Schriftelijke vragen turborotonde  

Op 18 september 2018 heeft de gemeenteraad een bijdrage van € 200.000,00 beschikbaar gesteld voor de ombouw 
van de rotonde Postweg-Heunweg naar een turborotonde. In een motie werd verzocht te onderzoeken of een 
tweede fietsbrug of andere optimale oplossing ingepast kon worden. 

Op 27 juni 2019 heeft de gemeenteraad besloten een extra bijdrage van € 250.000,00 beschikbaar te stellen voor 
de aanleg van een tweede fietsbrug. Het bijbehorende raadsvoorstel was voorzien van een uitwerking van de 
fietsbruggen getekend door de gemeente ’s-Hertogenbosch (bestand ORV-WHOL-DUVW-IVK-38_1.dgn, versie 0.3). 

Op 9 juli 2020 wordt de raad middels een RIB geïnformeerd over het aanbestedingsresultaat, waarbij een extra 
bijdrage aan Vught is gevraagd van € 37.500,00. 

Inmiddels zijn omwonenden op de hoogte gesteld van wijzigingen in het plan.  

Graag verzoekt de fractie van de VVD het college: 

- Is het juist dat er wijzigingen zijn in de uitvoering van het door de raad goedgekeurde plan? 
- Zo ja, kan het college de raad informeren over deze wijzigingen? 
- Is er met omwonenden gesproken over deze eventuele wijzigingen? 
- Wil het college de raad meenemen in een eventueel nieuw ontwerp?  

Met vriendelijke groet, 

 

Nathalie Pullens-Robeerst 

 

 


